

8D7N

8 DAYS 7 NIGHTS TAIWAN

Charming Fun Island

TC: TWN-8DCFT-JX



TOUR HIGHLIGHTS

TAIPEI / YILAN

- ✓ Shilin Residence
- ✓ Pineapple Cake DIY
- ✓ ShiFen Old Street + Lantern
- ✓ Ximending Shopping District
- ✓ Dongshan Old River - Taiwan "Giethoorn"
- ✓ Jimmy's Moon Bus
- ✓ Chiang Kai-shek Memorial Hall

TAICHUNG

- ✓ Mitsui Shopping Park Lalaport
- ✓ Rainbow Village
- ✓ Carton King Creative Park
- ✓ Fengjia Night Market

KAOHSIUNG / KENTING

- ✓ WeiWu Mimi Village
- ✓ Love River, Great Harbor Bridge
- ✓ Liuho Night Market
- ✓ Kenting National Park
- ✓ Kenting Mobitou Park

TAITUNG

- ✓ Nanhui Highway, Jinglun Bridge
- ✓ Most beautiful "DuoLiang Station"
- ✓ Passing by Mr Brown Avenue

JIAOXI

- ✓ Experience riding the "Round The Island Star" sightseeing train

PACKAGE INCLUSIVE:

- ✓ Return economy air ticket by Starlux airline (JX);
- ✓ 07 nights hotel accommodation on Twin sharing;
- ✓ Meals provided as per itinerary;
- ✓ Tour are conducted in Mandarin
- ✓ Admission fee as per itinerary

DAY 1 SINGAPORE ✈️ TAOYUAN – TAIPEI

(Meal on board)

Assemble at airport for check-in your midnight flight to Taiwan. Upon arrival at Taoyuan International Airport, meet tour guide and proceed to Taipei, check-in hotel. Free at own leisure.

Hotel: Sheraton Grand/ Junpin/ Hilton or similar 5*



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Revised 15 Jan 2025.

DAY 2 TAIPEI – TAICHUNG

(B: Hotel / L: local cuisine)

Today proceed for the following sightseeing:

- ⇒ Jimmy's Moon Bus, featuring children's reading space in a bus painted with smiling moons.
- ⇒ Chiang Kai-shek Memorial Hall
- ⇒ Shilin Official Residence Garden: the first ecological garden in Taipei.
- ⇒ Taichung Mitsui Shopping Park Lalaport
- ⇒ Fengjia Night Market: Taichung largest night market.

Hotel: City Inn/ Beacon/ Park Lane hotel or similar

DAY 3 TAICHUNG – KAOHSIUNG

(B: Hotel)

Today proceed for the following sightseeing:

- ⇒ Rainbow Village, is a military dependents' village that was converted into street art.
- ⇒ Carton King Creative Park, extends the creativity of paper infinitely, breaking your imagination to create world famous attraction. You may experience the Carton Train Ride (own expenses) in the park.
- ⇒ Love River in Kaohsiung, after will stop at Great Harbor Bridge, Cathedral of our lady of the Rosary.
- ⇒ Liuho Night Market: stroll along and enjoy the local foods. (at own expenses).

Hotel: Just sleep hotel or similar

DAY 4 KAOHSIUNG – KENTING

(B: Hotel / L: local cuisine / D: local cuisine)

Today proceed for the following sightseeing:

- ⇒ Passing by WenWu Mimi Village, features world-class artist creation painting community.
- ⇒ Enroute stop at Pearl center.
- ⇒ Kenting National Park, the southern most point of Taiwan's border, overlooking the three oceans from the sea viewing platform.
- ⇒ Overnight stay at exclusive "Amanda Club Kenting", where it feature Morocco's Royal Palace style boutique.

Hotel: Amanda Kenting Hotel or similar

DAY 5 KENTING – TAITUNG

(B: Hotel / L: Pig's feet flavor / D: Hotel Buffet)

Today proceed for the following sightseeing:

- ⇒ Kenting Mobitou Park, on the southeastern tip of the Hengchun Peninsula to admire the undulating coral reef landscape.
- ⇒ Next, pass by Nanhui Highway, most beautiful highway.
- ⇒ Jinglun Bridge & Duoliang Station, most beautiful station in Taiwan, overlooking the Pacific Ocean.

Note: Overnight Hot Spring Resort, please bring along your own swimwear for outdoor and indoor hot spring pools.

Hotel: Luminous Hot Spring Hotel or similar



DAY 6 TAITUNG – JIAOXI

(B: Hotel / L: Local cuisine / D: Train bento)

Today proceed for the following sightseeing:

- ⇒ Passing by Mr Brown Avenue, popular because of the filming of the Brown Coffee advertisement, and is known as a "green paradise road."
- ⇒ Lingzhi Tea Art Gallery
- ⇒ Experience riding the 1way Round-the-Island Star Sightseeing Train to Jiaoxi (Estimate 16:49-18:06).

*Note: Round-the-Island Sightseeing Train are Non-daily operating. IF meet the day is train suspension dates, will change to local Taiwan Railway & railway bento.

*Note: If train from east to west (Jiaoxi to Hualien), train bento dinner will change to local cuisine dinner.

*The train timing schedule is fixed, please cooperate & follow with the tour guide's time arrangement.

*Bus driver will sending customer luggage and bus journey will taking longer than train, hence please to prepare a small carry-on bag 1st upon check-in hotel in Jiaoxi..

Hotel: Jiaoxi Pin hotel / Just sleep hotel or similar

DAY 7 JIAOXI – YILAN – TAIPEI

(B: Hotel / L: XiaoLongBao meal)

Today head to Yilan, before transfer to Taipei.

- ⇒ Dongshan Old River, known as Taiwan "Giethoorn", friendly living and green tourism park.
- ⇒ Shifen Old Street, Experience releasing a Kong Ming Lantern (6 pax sharing per lantern) -- Note: subject to weather conditions.
- ⇒ Tien Lu Gallery
- ⇒ Pineapple Dream Factory - DIY Pineapple Cake
- ⇒ Ximending Shopping District

Hotel: Sheraton Grand/ Junpin/ Hilton/or similar 5*

DAY 8 TAIPEI ✈️ SINGAPORE

(B: Hotel / MOB)

After breakfast, transfer to airport your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with WTS Travel.

Remarks:

Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.

• Shopping: Pearl Culture Centre / Aboriginal product center or Tea House / Tienlu Gallery

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of:



NETS

Official Recognition of

World's Best Service

OUR OUTLETS:



wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

8天7晚

8天7晚 台湾

玩翻魅力环岛游

TC: TWN-8DCFT-JX

行程 景点 特色

台北 宜兰

- √ 士林官邸花園
- √ 中正纪念馆
- √ 十分老街+放天灯
- √ 西门町商圈
- √ 台版羊角村
- √ 台生生态绿舟遊冬山河
- √ 几米公车站

台中 高雄

- √ 台中三井Lalaport Shopping Park (首创大型LED天幕空桥 & 360度柱型LED艾幕)
- √ 彩虹眷村
- √ 纸箱王创意园区
- √ 逢甲夜市
- √ 衡武迷迷村
- √ 爱河, 大港桥
- √ 六合夜市

墾丁/ 台东 礁溪

- √ 垦丁国家公园
- √ 垦丁猫鼻头
- √ 途徑南迴公路
- √ 最美“多良车站”
- √ 特别体验乘搭单程台湾“环岛之星”观光列车
- √ 途徑伯朗大道

配套包含: 配套不包含:

- √ 往返航空经济舱机票;
- √ 07晚酒店住宿, 二人一室;
- √ 餐食顺序根据行程提供;
- √ 导游全程以中文解说;
- √ 景点门票;
- ☒ 机场税 燃油税
- ☒ 司机/导游小费
- ☒ 旅游签证
- ☒ 个人旅游保险
- ☒ 杂费或个人消费

第一天 新加坡 ✈️ 桃园 - 台北

(机上用餐 / 午晚: 自理)
今天搭乘飞机前往宝岛台湾, 抵达後专人接待后, 驱车前往台北, 入住酒店后自由活动。
住宿: 5*台北喜来登/ 君品/ 板桥希尔顿/ JR或同级

第二天 台北 - 台中

(机上用餐 / 午: 台式料理 / 晚: 夜市自理)
早餐后, 驱车游览以下景点; 后驱车前往台中。
→ 几米公车站- 温柔清新的几米风格吸引了众多观光人潮, 是邻近台北101附近最可爱必游景点之一。
→ 中正纪念馆, 庄观宏伟的国家建筑, 古色古香
→ 士林官邸花園, 这座有台北人的後花園之稱的景點, 一年四季的都有不同主题的花卉展覽。
→ 台中三井LaLaport Shopping Park - 首创大型LED天幕空桥 & 360度柱型LED艾幕。
→ 逢甲夜市- 全台湾最大且著名的观光夜市, 美味小吃相当多样。晚餐自理 品尝在地美味小吃。
住宿: 台中文華道、碧根、金象绿园道或同级

第三天 台中 - 高雄

(早: 酒店 / 午: 纸箱王自理 / 晚: 夜市自理)
早餐后, 驱车游览以下景点;
→ 彩虹眷村: 又称彩虹村、彩虹艺术公园。
→ 纸箱王创意园区, 以纸為主题的親子觀光创意园区。來到纸箱王可以搭乘纸箱小火車環遊世界, 探索這異想紙王國。(*园内自費搭乘紙箱小火車)
→ 高雄愛河- 热门打卡景點 - 大港桥, 玫瑰聖母教堂。
→ 六合夜市: 為南台湾最早的觀光夜市。晚餐自理, 品尝在地美味小吃。
住宿: 高雄捷絲旅或同级

第四天 高雄 - 墾丁

(早: 酒店 / 午: 当地风味 / 晚: 当地风味)
早餐后, 驱车游览以下景点;
→ 途徑高雄熱門IG打卡景點世界级艺术家创作彩绘社區- 衡武迷迷村。
→ 下一站珍珠养殖中心,
→ 墾丁國家公園, 台湾國境之最南點观海平台眺望三大洋, 夏天的墾丁, 是弄潮儿的天堂。晚上您可自行到墾丁大街溜达。
→ 特别体验: 带您入住独有“摩洛哥皇宫”之称的時尚精品5*民宿亞曼達會館。
住宿: 墾丁亞曼達會館或同级

第五天 墾丁 - 台东

(早: 酒店 / 午: 万峦猪脚风味 / 晚: 酒店自助餐)
早餐后, 驱车游览以下景点;
→ 墾丁猫鼻头, 位于恒春半岛东南端, 欣赏连绵起伏的珊瑚礁景观。
→ 途徑号称台湾最美的公路-南迴公路, 金崙大橋
→ 最美丽车站“多良车站”远眺太平洋海天一线美景
→ 特别体验: 安排入住台东温泉酒店, 自由享用酒店温泉設施或戶外温泉設施。(备注: 須自备泳衣泳帽)
住宿: 台东鹿鸣、金联世紀温泉酒店或同级



备注: ○ 行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。○ 如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准。○ 购物站: 珍珠养殖展览馆 / 山地特产中心或灵芝茶艺馆 / 天禄展示中心等



第六天 台东 - 礁溪

(早: 酒店 / 午: 当地风味 / 晚: 火车便当)
早餐后, 驱车游览以下景点;
→ 途徑池上-伯朗大道, 道路旁是一望无际稻田景色。
→ 灵芝茶艺馆
→ 体验搭乘单程 环岛之星观光列车 前往礁溪 (预计 16: 49-18:06)~ 客人可自行前往活动车厢体验季节活动项目如气球魔法师互动等等~ 将帶領遊客走訪台湾、观赏山海风光, 是美好旅程的起点~
*备注: 观光列车不是日常运作。遇到列車停駛日期的团队, 则改搭乘台铁及台铁便當。
*备注: 如火车行驶为东向西方向(*礁溪往花莲列车), 则火车便当晚餐更改为享用当地风味晚餐。
*因大巴运送行李车程比火车时间抵达较久, 请建议客人准备随身小行李以便先入住酒店梳洗。
*火车时间固定不能更改, 请务必配合导游时间安排。
住宿: 礁溪品文旅、捷絲旅或同级

第七天 礁溪 - 宜兰 - 台北

(早: 酒店 / 午: 小籠包餐 / 晚: 自理)
早餐后, 驱车游览以下景点;
→ 绿色旅游“冬山河生态绿舟”有台版羊角村之称。超大绿地河岸, 园内景观包括人行桥、独木舟遊憩站、展望亭、蝴蝶步道、景观桥等。遊客也可漫步遊園。
→ 十分老街- 前往十分车站站放幸福天灯(6人享1个天灯 - 注: 视天气情况而定)
→ 途徑天禄展示中心, 一探風水的奥秘。
→ 鳳梨酥餅家DIY, 体验最为人知的台湾特产鳳梨酥。
→ 西门町商圈: 这里是时下年轻人最爱逛的购物商圈。
住宿: 5*台北喜来登/ 君品/ 板桥希尔顿/ JR或同级

第八天 台北 ✈️ 新加坡

(早: 酒店)
早餐后, 送往机场 搭乘航班 返回家园, 留下与贵宾旅运甜蜜的回憶, 结束这趟难忘的台湾之旅!

✈️ 2025 Departure Date / 团体出发日期:



15 FEB - 22 FEB	08 MAR - 15 MAR	23 MAR - 30 MAR	12 APR - 19 APR
19 APR - 26 APR	24 MAY - 31 MAY	21 JUN - 28 JUN	

For asking more GROUP DEPARTURE DATES, please check with front line sales staff for updates.

Flight Schedule / 航班详情:

SIN-TPE	JX772 SIN-TPE 1400-1850 hrs / 1500-1940 hrs (Season timing follow as per JX)
TPE-SIN	JX771 TPE-SIN 0810-1240 hrs / 0900-1340 hrs (Season timing follow as per JX)

Note: *Flight Timing subject to change with/without prior notice. *Subject to group size of minimum 10Pax Adult to confirm departure. 注: *以上航班时刻所显示的的时刻表仅供参考, 如有变动恕不另行通知。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTA

OUR OUTLETS:

